

Date: 26 August 2025

التاريخ: 26 أغسطس 2025

M/S Abu Dhabi Securities Exchange

Completion of Menzies Aviation's Acquisition of G2 Secure Staff

Reference to our previous disclosure dated 14 April 2025, Agility Global PLC would like to announce that Menzies Aviation, has completed the acquisition of 100% of USbased G2 Secure Staff, for an enterprise value consideration of \$305m plus a deferred consideration of \$10m payable in 2026 and subject to achieving certain agreed upon performance metrics.

The \$305m enterprise Value deal strengthens Menzies position as the world's largest aviation services provider, operating at 350 airports in 65 countries.

The deal is expected to boost Menzies' Group revenue by 20% to more than \$3.1 billion, based on FY2024 figures.

G2's operations will be rebranded under the Menzies Aviation name, with integration already underway to ensure a seamless transition for employees, customers, and partners.

المحترمين السادة/ سوق أبوظبي للاوراق المالية

استكمال استحواذ مينزبز للطيران على شركة G2 Secure Staff

عطفاً على افصاحنا السابق تاريخ 14 ابريل 2025 تُفيد شركة أجيليتي جلوبال بي إل سي أن شركة مينزيز للطيران، إحدى شركاتها التابعة، قد استكملت عملية الاستحواذ على شركةG2 Secure Staff ، إحدى أبرز شركات خدمات الطيران في الولايات المتحدة الأمريكية، بقيمة 305 مليون دولار أمريكي بالاضافة الى مبلغ 10 مليون دولار سيتم دفعه في 2026 شرط تحقيق مؤشرات اداء متفق عليها.

هذه الصفقة سترسخ مكانة مينزيز كأكبر مزود مستقل لخدمات الطيران وستوسع شبكة مينزيز العالمية لتشمل أكثر من 350 مطاراً في 65 دولة.

ومن المتوقع أن يسهم هذا الاستحواذ في زيادة إيرادات مينزيز بنسبة تقارب 20% لتتجاوز 3.1 مليار دولار أمريكي، وذلك استناداً إلى أرقام عام

وستندرج عمليات G2 تحت العلامة التجارية لشركة منزيس للطيران، على أن تبدأ عملية الدمج فوراً لضمان انتقال سلس للموظفين والعملاء

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير ،،،

Best Regards,

Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa Chairman

، العمومية ش.م.ك Kuwa Agility Public Warehousi Company K.S

طارق عبد العزيز سلطان العيسى رئيس مجلس الإدارة

AGILITY GLOBAL PLC

Incorporated under Abu Dhabi Global Market (ADGM), Registration Number 000009397, B-05, 1st Floor, Reem Mall, Najmat Abu Dhabi, Al Reem Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates